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Center IRIS 
Center za izobraževanje, rehabilitacijo, inkluzijo  
in svetovanje za slepe in slabovidne 
Langusova ulica 8 
1000 LJUBLJANA 
telefon: +386 (01) 2442-750  
          

             Številka: 900-2/2024/6 

                       Ljubljana, 8. 3. 2024 
 
 

Z A P I S N I K 
 

4. korespondenčne seje Sveta zavoda, ki je potekala med 4. 3. in 7. 3. 2024 preko 
elektronske pošte.  

 
Na seji so po elektronski pošti sodelovali: Detiček Anja, Kokalj Bernarda, Prodanović Igor, 
Kirm Tomaž, Škafar Dušan, Miklavčič Igor, mag Rogič Ožek Simona, Švajgar Urša, Dolžan 
Ines. 

 
Na elektronsko sporočilo niso odgovorili: Tanšek Gašper, Kralj Kaja, Hlebec Valentina, 
Pišljar Mina. 

 
Ostali prejemniki elektronske pošte: Romana Kolar, ravnateljica, Marija Jeraša, sindikalna 
zaupnica in Magdalena Oletič, tajništvo Centra IRIS. 

 
Sklepčnost Sveta zavoda je mogoče ugotoviti, saj so prejemniki elektronskega 
sporočila vsi člani. 
 
Dnevni red: 
 
1. Potrditev dnevnega reda 4. korespondenčne seje Sveta zavoda. 
2. Potrditev zapisnika 15. redne seje Sveta zavoda z dne, 27. 2. 2024. 
3. Obravnava in sprejem finančnega načrta Centra IRIS za leto 2024. 
4. Obravnava in odločitev glede ugovora na oceno redne delovne uspešnosti 

ravnateljice. 
5. Razno. 
 
K točki 1: 
 
Člani Sveta zavoda soglasno sprejmejo naslednji 
 
SKLEP št. 1: 
Potrdi se dnevni red 4. korespondenčne seje Sveta zavoda. 
 
K točki 2: 
 
Predsednica Sveta zavoda je članom poslala zapisnik 15. redne seje preko 
elektronske pošte. Na zapisnik ni bilo pripomb. 
 

Svet zavoda soglasno sprejme 
 
SKLEP št. 2: 
Potrdi se zapisnik 15. redne seje Sveta zavoda z dne 27. 2. 2024. 
 
K točki 3.: 
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Gradivo na temo finančnega načrta Centra IRIS za leto 2024 so člani Sveta zavoda dobili 
pred sejo. Na finančni načrt ni bilo pripomb. 
 
Člani Sveta zavoda soglasno sprejmejo naslednji 
 
SKLEP ŠT. 3: 
 
Potrdi se finančni načrt Centra IRIS za leto 2024. 
 
K točki 4.: 
 
Po prejemu zapisnika 15. redne seje Sveta zavoda je g. Kolar na Svet zavoda podala 
ugovor na oceno redne delovne uspešnosti. Predsednica je člane Sveta zavoda seznanila 
z ugovorom.  
 
Na temo ugovora se je oglasil g. Kirm, ki je našel pravno podlago, katero še raziskujemo, 
zato Svet zavoda še ni podal odgovora na ugovor. 
 
K točki 5.: 
 
G. Kirm je predsednico Sveta zavoda pozval, da poda ustreznost oz. ustreznost obravnave 
ugovora ge. Kolar. Predsednica bo članom Sveta zavoda podala obrazložitev, ko bo imela 
zbrane vse informacije. 
 
Zapisala: 

Anja Detiček 

 Predsednica Sveta zavoda 

Anja Detiček 

 
 


